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praznika. Prebrali so pravljico Zajček Pablo 
išče jajčka in reševali učni list. 

Učenci so si vsak petek na i-tabli ogledali 
risanke, ki so bile povezane s knjigami ali 
literarnimi predlogami. Izdelovali so knjižne 
kazalke, viseče bralce, drobne knjige  
ter prebirali novosti. Tudi uganka meseca  
je bila povezana s knjigami, iskanjem po  

literaturi in med policami v knjižnici. 

Knjižnica je gostila razstave tretješolcev in 
šestošolcev. Učenci 3. razreda so izdelali make-
te, kakšne šole si želijo, učenci 6. razreda pa so 
izdelovali modele celice.

O dogodkih smo obveščali prek spletne strani 
šole. 

Tadeja Česen Šink

3. konferenca šolskih  
knjižničarjev 2019

V sredo, 8. maja 2019, se je v prostorih Škofij-
ske klasične gimnazije (Štula 23, 1210 Ljub- 
ljana Šentvid) odvijala že tretja konferenca 
šolskih knjižničarjev. Potekala je v okviru  
ESS-projekta »Krepitev kompetenc strokovnih 
delavcev na področju vodenja inovativnega 

vzgojno-izobraževalnega zavoda v obdobju 
od 2018 do 2022«, z »vsebinskega področja« 
vseživljenjsko učenje. Tokrat je bila konferenca 
vsebinsko povezana s še enim ESS-projektom: 
OBJEM – Bralna pismenost in razvoj sloven-
ščine, kjer je eno od štirih delovnih področij 
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tudi šolska knjižnica, naloga pa razvoj poso-
dobljenega modela šolske knjižnice. Tako so 

se nam na konferenci pridružili tudi 
kolegi (vodje projektnih timov in 

šolski knjižničarji) s šol, ki so 
vključene v projekt OBJEM.

V uvodnem delu nas 
je najprej pozdravila 
koordinatorica konfe-
rence Romana Fekonja, 
svetovalka za knjižnično 
dejavnost na Zavodu RS 

za šolstvo. Seznanila nas 
je z vsebino konference 

in aktualnim dogajanjem v 
šolskem knjižničarstvu. 

V nadaljevanju je k besedi povabila 
gostjo dr. Vesno Čopič z Ministrstva za 

izobraževanje, znanost in šport, ki je predsta-

vanje dr. Dragice Haramija in dr. Janje Batič z 
naslovom Multimodalna besedila. Avtorici sta 
nam osvetlili branje slikanic skozi ilustracije 
in prepričana sem, da jih bomo po slišanih 
ugotovitvah odslej vsi brali drugače. 

Po končanem uvodnem delu je sledil kratek 
odmor, ki smo ga udeleženci izkoristili za 
izmenjavo izkušenj in dobrih 
praks. 

V drugem delu konfe-
rence so bile na vrsti 
plenarne predstavi-
tve, v katerih smo 
prisluhnili pred-
stavitvi Sekcije za 
šolske knjižnice 
pri ZBDS, ki jo je 
predstavila njena 
predsednica mag. 
Urša Bajda. Sledila 
je predstavitev medna-
rodnega projekta Branje ne 
pozna meja, ki ga je predstavila koordinatorica 
projekta Leonida Babič. 

vila Poročilo o uresničevanju novele Zakona 
o knjižničarstvu. Naj omenim, da se je konfe-
rence udeležilo še nekaj drugih gostov, med 
drugim Janez Čač in Bronka Straus (oba z 
MIZŠ), dr. Eva Kodrič Dačić (NUK), dr. Sandra 
Mršnik (ZRSŠ) in več svetovalcev oziroma 
izvajalcev izobraževanj za COBISS z IZUM-a. 
V uvodnem delu je sledilo še strokovno preda-

Tretja govornica je bila mag. Marijana Jazbec, 
predsednica društva Radi pišemo z roko, ki je 
spregovorila o pisanju z roko. 

Kot zadnji pa je besedo dobil še predstavnik 
IZUM-a Boštjan Batič, ki je spregovoril na 
temo kako učencem in dijakom približati 
knjižnični informacijski sistem COBISS. Po 
končanih predstavitvah je sledil še en odmor.

Zadnji, tretji del konference pa je bil namenjen 
predstavitvam referatov in primerov dobrih 
praks, in sicer kar v štirih skupinah. Na razpis 
je namreč prišlo 26 prispevkov, ki so bili raz-
deljeni v tri skupine referatov in eno skupino 
primerov dobrih praks. Vsaj nekaj predstavlje-
nih opisov primerov in referatov boste lahko 
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prebrali v eni izmed prihodnjih številk revije 
Šolska knjižnica.

Za organizacijo in pripravo konference gre še 
enkrat velika zahvala Romani Fekonja in čla-
nom uredniškega odbora revije Šolska knjižni-
ca. Glede na visoko udeležbo šolskih knjižni-
čark in knjižničarjev ter njihovo zadovoljstvo 
lahko zagotovo trdimo, da je bila konferenca 
tudi tretjič zelo dobro pripravljena in organi-
zirana in da si želimo, da bomo prihodnje leto 
lahko rekli: Dobrodošli na četrti, tradicionalni 
konferenci šolskih knjižničarjev.  

V Ljubljani je, v organizaciji Mednarodnega 
izobraževalnega centra (Mib d. o. o.), 16. 5. 
2019, potekala I. mednarodna strokovna kon-
ferenca Promocija psihofizičnega zdravja otrok 
in mladostnikov. Navzoče sta najprej nagovori-
li direktorica mag. Maruška Željeznov Seničar 
in nato še Ajda Erjavec Bartolj, predsednica 
Društva šolskih svetovalnih delavcev Slovenije. 
Sledili sta plenarni predavanji vabljenih govor-
cev iz tujine, in sicer se je najprej predstavila 
Anja Belavic, dr. med, ki je predstavila, kako 
so na Hrvaškem promovirali zdravje v šolah. 
Nato je nizozemski predavatelj prof. Hans van 
Elten opisal svojo akademsko pot ter predstavil 
nekaj svojih dragocenih izkušenj. 

Po odmoru so sledila predavanja in delavnice 
referentov, ki so bili razporejeni v 6 predaval-
nic hkrati. Predstavitve v vsaki predavalnici 
so imele skupno rdečo nit, posamezniki pa so 

predstavljali svoje praktične izkušnje ter delili 
nasvete in rezultate svojih dosežkov v povezavi 
z zdravjem v šolskem prostoru. Med predava-
telji je bilo tudi nekaj knjižničarjev.  
Zelo pomembna je bila tudi okrogla miza, ki 
jo je organiziralo Društvo šolskih svetovalnih 
delavcev Slovenije, kjer so predstavili profile 
(socialni delavec, socialni pedagog, specialni 
pedagog, psiholog, pedagog v OŠ, SŠ, dijaškem 
domu, vzgojnem zavodu, vrtcu, ZGNL), ki 
sestavljajo svetovalne službe v VIZ, ter njihova 
opažanja in predloge za spremembe. Izšel je 
tudi zbornik z vsemi referati, ki ponuja dobre 
ideje ter zanimive primere iz prakse. 

Avtorica fotografij: Andreja Urbanec

Gregor Škrlj

Odmev s Prve mednarodne 
strokovne konference Promocija 
psihofizičnega zdravja otrok in 
mladostnikov




